

《侃爷女儿小西北表演《等我长大来当王》获原声歌手支持》

小西北诺丝·维斯特真的超酷!

这个周末,小西北在迪士尼于好莱坞碗举办的《狮子王》现场音乐会上表演了《等我长大来当王》,这简直是童年回忆杀啊!

穿上辛巴的戏服,她就像个小小的女王,歌声动听,表演得超级棒!作为金·卡戴珊和侃爷的女儿,小西北真的是多才多艺,让人刮目相看!



Kim Kardashian's eldest daughter North West helped the Pride Lands from Disney's "The Lion King" come to life over the weekend.

周末,金·卡戴珊的大女儿诺丝·维斯特让迪士尼《狮子王》中的荣耀大地苏醒过来。

West performed "I Just Can't Wait to be King" – an original song from the 1994

animated classic – during Disney’s live concert production of “The Lion King at the Hollywood Bowl” on Friday and Saturday. The budding star earned praise from actor Jason Weaver, who was the singing voice of young Simba in the animated film and also appeared at the event.

维斯特在周五和周六迪士尼于好莱坞碗举办的《狮子王》现场音乐会上表演了《等我长大来当王》——这是1994年这部动画经典中的一首原创歌曲。这位崭露头角的明星赢得了演员杰森·韦弗的称赞，他在动画电影中为年轻的辛巴配音，并出席了此次活动。

“What an honor it is to share the same stage with this young superstar in the making,” Weaver wrote on his Instagram page on Saturday. “I’m so PROUD you, North!! You’re doing a such PHENOMENAL job in this show!”

“能与这位即将诞生的年轻巨星同台演出，真是莫大的荣幸，”韦弗周六在自己的Instagram页面上写道。“我为你感到骄傲，西北!!你在这次演出中表现得太棒了!”

Weaver was one of several original cast members and performing artists from the “Lion King” world to take the stage. Jeremy Irons, Nathan Lane, Ernie Sabella, Bradley Gibson and Billy Eichner all took the stage, as did star Heather Headley – who originated the role of Nala in the 1998 “Lion King” Broadway production – and Grammy winner Lebo M.

韦弗是走上舞台的《狮子王》原版演员和表演艺术家之一。杰曼·翰苏、内森·连恩、厄尼·萨贝拉、布拉德利·吉布森和比利·艾克纳都登台献艺，1998年《狮子王》百老汇制作中的娜娜扮演者希瑟·海德莉和格莱美奖得主勒博·M也悉数亮相。

EGOT-winner Jennifer Hudson also performed multiple breathtaking songs during the event.

EGOT奖得主詹妮弗·哈德森也在活动中演唱了多首令人惊叹的歌曲。

Along with his post, Weaver shared photo with West, who is seen wearing her Simba costume, a preview of sorts for those who will watch the show in the forthcoming Disney+ special.

韦弗在帖子中分享了一张与维斯特的合影，照片中她穿着辛巴的戏服，这是对那些将在即将到来的Disney+特别节目中观看演出的观众的预览。

Proud mom Kardashian also posted a series of behind-the-scenes photos from the event on her Instagram Stories on Saturday, sharing snaps from her 10-year-old daughter’s green room.

自豪的妈妈卡戴珊也在周六的Instagram快拍上发布了一系列活动幕后照片，分享了她的10岁女儿在休息室的照片。

The daughter of Kardashian and rapper Kanye West, North West is no stranger to Hollywood. She previously voiced the role of Mini in last year ' s “ PAW Patrol: The Mighty Movie ” and has performed on stage alongside her father at previous concerts.

卡戴珊和说唱歌手坎耶·维斯特的女儿诺丝·维斯特对好莱坞并不陌生。她此前在去年上映的《汪汪队立大功大电影》中为Mini配音，并在之前的演唱会上与父亲同台演出。

“ The Lion King at the Hollywood Bowl ” live concert event does not yet have a premiere date but will stream on Disney+.

《The Lion King at the Hollywood Bowl》现场音乐会活动尚未确定首映日期，但将在Disney+上播出。

